
møde: 9-9- 2020 
sted:  kontoret jernbanegade  
tilstede: bestyrelsesmedlemmer Else-marie og Jannik 
              lokalinspektør Kim Schmith Sivebæk 
fravær: Dorthe. 
 
velkommen til den nye lokalinspektør Kim Sivebæk. 
 
bestyrelsen kom med en skrivelse om hvad der er blevet talt om i bestyrelsen fra august 
2019 til august 2020. 
brugte den som udgangspunkt til hvad der sker i afdelingen. 
 
igen problemer med det varme vand på grøndalsvej, det skulle være i orden nu. 
igen klager på trappevask, der bliver taget kontakt til rengøringsselskabet om det og om 
vinduespudsning i opgangene og om rengøring under risterne i opgangen. 
 
vi havde en god snak om driften og de hængepartier der er.  
gyngestativet på themstrupvej/torvegade 
afstribning på p-pladsen på grøndalsvej. 
 
ideer fra Kim Sivebæk omkring 
 aflæsning af varme og vand fra en bil, uden at beboerne skal være hjemme. 
sms beskeder tilknyttet beboerne om lukke af vand eller andet som er vigtigt. 
 
næste møde bliver ved afdelings tjek og budgetmøde. 
 
bestyrelsesformand 
Else-marie Nielsen 
 
 


